
Kmalu enotna komunalna skupnost
Že eno leto je minilo, odkar potekajo priprave za ustanovitev

enotneMjubljanske komunalne skupnosti. Za zdaj ima še vsaka Ijub-
Ijanska občina svojo, po zakonu pa je treba ustanoviti enotno. Ker pa
pri nas potekajo zadeve sila počasi, doslej te še nimamo.

Že pred letom je iniciativni odbor za ustanovitev skupaj z družbe-
nopolitičnimi organizacijami obdine pripravil program dela skupno-
sti in ga posredoval v javno razpravo v krajevne skupnosti in zdru-
ženo delo. Program so povsod podprli. S podpisovanjem samou-
pravnega sporazuma za ustanovitev pa gre zelo počasi. Doslej so
podpisali sporazum v 71 odstotkih Ijubljanskih krajevnih skupnosti
in v 48 odstotkih delovnih organizacij. Upajo, da bo ta proces končan
do novega leta in da bodo še pred nastopom novega sklicali ustano-
vitveno skupščino.

Iniciativni odbor že pripravlja predlog statuta, ki naj bi ga sprejeli
na ustanovitveni skupščini. V programu in statutu naj bi dali glavni
poudarek na zbor uporabnikov. Pomembno vlogo naj bi imele zlasti
krajevne skupnosti, saj je ravno v njih največji interes za opravljanje
te dejavnosti.

V iniciativnem odboru menijo, da jim bo ob pomoči družbenopoli-
tičnih organizacij, zlasti sindikata, uspelo opraviti nalogo do konca
leta, kar bi pomenilo dokončno ustanovitev enotne komunalne skup-
nosti. Prednost tega je mnogotera. Zlasti gre za enotno delovanje v
vsej Ljubljani pa tudi za znatno pocenitev vseh stroškov delovanja
komunale. Upamo, da se bo to samoupravno kolesje vendarle hitreje
zavrtelo in omogočilo še pomembno racionalizaciji pri delovanju na
področju komunalne dejavnosti.


